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Protokół Nr II/XX/04 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 26 sierpnia 2004 r. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad. W związku z brakiem uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie 
z następującym porządkiem obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

 otwarcie sesji, 
 stwierdzenie prawomocności obrad, 
 przedstawienie porządku obrad, 
 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy.  
5. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie  

w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia. 
6. Informacja na temat służby zdrowia.  
7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

rok 2004 – druk nr 238/04. 
8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

podpisania porozumienia z Powiatem Kartuskim, Gminą Sierakowice oraz Gminą 
Linia dotyczącego wspólnej realizacji budowy odcinka drogi powiatowej: 
Niepoczołowice – Kamienica Królewska – druk nr 239/04. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie modyfikacji Planu Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Wejherowskiego na lata 2004-2006 - druk nr 240/04. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie upoważnienia Zarządu 
Powiatu do wystawienia weksli „in blanco”, celem zabezpieczenia przyznanego 
Powiatowi przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
dofinansowania na realizację zadań w ramach „Programu wyrównywania różnic 
między regionami” - druk nr 235/04. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. ”Budowa hali sportowej 
wraz z zapleczem przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Redzie” oraz 
zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla „in 
blanco” - druk nr 234/04. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie likwidacji Technikum 
Samochodowego na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej w Wejherowie - 
druk nr 160/04. 
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13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia ponadgimnazjalnej 
trzyletniej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Wejherowie – druk nr 
236/04. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany ustalonego planu sieci 
publicznych szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Wejherowskim – druk nr 
237/04. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia regulaminu 
określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 
Powiat Wejherowski - druk nr 225/04.  

16. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu za I półrocze 2004 roku.   

17. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wnioski i oświadczenia radnych.  
20. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XIX/04 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
5 sierpnia 2004 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył w wystawie 
książek o tematyce kaszubskiej autorstwa Jerzego Kiedrowskiego w Muzeum. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu pan Marek Klas reprezentował Radę 
podczas: 
- Gminnego Festynu Letniego w ramach obchodów 70 – lecia gminy Wejherowo, 

który odbył się 24.07.2004 r., w Bolszewie,  
- Powiatowego Święta Policji w Choczewie w dniu 25.07.2004 r. 
- dożynek w Robakowie i Kochanowie.   
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił Starosta 
Wejherowski – pan Józef Reszke zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Ponadto 
poinformował zebranych, że: 
- projekt: ,,E – powiat – rozwój elektronicznych usług publicznych na terenie 

Powiatu Wejherowskiego” został wstępnie przyjęty przez Urząd Marszałkowski  
i został skierowany na posiedzenie panela ekspertów, natomiast projekt pod nazwą 
,,Zintegrowany system teleinformatyczny wspomagania działań ratowniczych  
w Powiecie Wejherowskim” został odrzucony ze względów formalnych,  

- pozytywnie zaopiniowano projekt dotyczący budowy Centrum Aktywizacji Sportu 
i Promocji Zdrowia w Powiecie Wejherowskim.  

- 26.08.2004 r. zostanie złożony wniosek na dofinansowanie budowy drogi łączącej 
powiat wejherowski i powiat kartuski, 

- Minister Edukacji i Sportu pozytywnie rozpatrzył wniosek dotyczący budowy sali 
gimnastycznej przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Redzie.  

- złożono 5 wniosków z zakresu oświaty na udzielenie pomocy przy pracach 
remontowych w szkołach. Minister Finansów zwiększył część oświatową dla 
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Powiatu Wejherowskiego o kwotę 127.159 zł z przeznaczeniem na usunięcie 
zagrożeń dla zdrowia i bezpieczeństwa uczniów i pracowników placówek 
oświatowych. Subwencja na dzień dzisiejszy wynosi 33.186.582 zł.  

- otrzymaliśmy 10.000 zł z Urzędu Marszałkowskiego na remont sali gimnastycznej 
przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 3 przy ul. Dworcowej w Wejherowie,   

- otrzymaliśmy pozytywną decyzję z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych odnośnie pozyskania ponad 200.000,- zł na utworzenie 9 
nowych miejsc pracy,  

- 22.08.2004 r. Starosta Wejherowski, Starosta Pucki, Wójt Gminy  Krokowa i Wójt 
Gminy Gniewino podpisali porozumienie pod nazwą „Strefa turystyczna 
Żarnowiec” w sprawie zagospodarowania jeziora Żarnowieckiego. Ponadto Gmina 
Gniewino zakupiła statek pasażerski, który uatrakcyjni ofertę turystyczną powiatu 
wejherowskiego.  

- Zarząd powierzył stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ponadginazjalnych  
w Strzepczu, wyłonionego w drodze konkursu. Nowym dyrektorem została pani 
Jolanta Cierocka. 

 

Nastąpiło uroczyste powierzenie funkcji dyrektora szkoły. Kwiaty i nominację 
dla dyrektor Jolanty Cierockiej wręczyli Starosta Wejherowski Józef Reszke i 
Wicestarosta Gabriela Lisius.  

 
Ad.4. 

Informację na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy przedstawiła pani 
Grażyna Sobieraj – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie 
zgodnie z załącznikiem nr 4.  

 
Ad.5. 

Informację na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy  
w Wejherowie w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia również 
przedstawiła pani Grażyna Sobieraj – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 
w Wejherowie (załącznik nr 5). 

Radny Grzegorz Gaszta był zainteresowany, jak w innych powiatach wygląda 
efektywność zapobiegania bezrobociu, jaki jest koszt jednostkowy wykorzystania 
form aktywizacji bezrobotnych wymienionych w załączniku nr 4. Zadał również 
pytanie, jak układa się współpraca Szkolnego Ośrodka Kariery z Urzędem Pracy. 
Poruszył kwestię Wojewódzkiego Programu „Gryf” pytając, dlaczego powiat nie 
bierze większego udziału w tym programie. Był zainteresowany czy Powiat 
Wejherowski będzie się ubiegał o środki z Europejskiego Funduszu Społecznego 
(10%, które pozostały w rezerwie wojewódzkiej). Zapytał również, jakie kroki 
poczyniła Powiatowa Rada Zatrudnienia w celu zaktywizowania ludzi pozostających 
bez pracy.  

Pani Grażyna Sobieraj – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  
w Wejherowie odpowiedziała, że Urząd Pracy nie dysponuje informacjami z innych 
powiatów, natomiast wskaźniki aktywizacji zawodowej w powiecie wejherowskim 
były dobre. Największe zatrudnienie uzyskano dzięki pracom interwencyjnym. 
Kosztowną formą są roboty publiczne, których refundacja dochodzi do 50% 
przeciętnego wynagrodzenia. W nawiązaniu do Szkolnych Ośrodków Kariery 
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powiedziała, że organizowane są spotkania w Urzędzie Pracy lub w szkołach z 
uczniami ostatnich klas szkół gimnazjalnych i średnich. Prowadzone są również 
szkolenia dla nauczycieli szkół średnich mające na celu ukierunkowanie młodzieży na 
aktywne szukanie pracy. W nawiązaniu do programu „Gryf” powiedziała, że nie może 
być realizowany tylko przez Urząd Pracy, potrzebni są partnerzy, którzy stworzą 
dodatkowe miejsca pracy. Powiedziała również, że Urząd Pracy otrzymał w lipcu 
dodatkowe środki w wysokości 1.120.000 zł z Europejskiego Funduszu Społecznego – 
środki muszą być wykorzystane do końca roku. Brak przepisów wykonawczych nie 
pozwala na podjęcie szerokich działań w celu pozyskiwania środków.  

Starosta Wejherowski powiedział, że Rada Zatrudnienia nie ma bezpośrednich 
instrumentów, które mogłyby wpływać na stan bezrobocia. Takie instrumenty ma 
władza ustawodawcza. Zalicza się do nich przede wszystkim ustalania wysokości 
podatku, który kształtuje politykę gospodarczą w kraju. Powiedział, że Rada bardzo 
wnikliwie rozdziela środki, którymi dysponuje. Efekty podziału są zadawalające. 

 Radny Witold Reclaf był zainteresowany, jaka jest wysokość zasiłku dla 
bezrobotnego. Zapytał jaki procent bezrobotnych absolwentów znajduje pracę oraz 
jakie kroki poczyniła Rada w kierunku likwidacji bezrobocia.  

Pani Grażyna Sobieraj odpowiedziała, że są trzy rodzaje stawek wynagrodzeń 
dla bezrobotnych: 
- 100%, czyli kwotę 504,20 zł – otrzymują osoby mające staż pracy w przedziale 5 – 

20 lat, 
- 80% kwoty 504,20 zł – osoby, które przepracowały mniej niż 5 lat,  
- 120% kwoty 504,20 zł – osoby bezrobotne, z 20 letnim stażem pracy. 

Ponadto Powiedziała, że Urząd Pracy nie posiada danych ilu absolwentów 
podejmuje naukę, a ile pracę. Stwierdziła jednak, że nasilenie rejestracji można 
zauważyć we wrześniu.  

Starosta Wejherowski w odpowiedzi radnemu Witoldowi Reclaf powiedział, że 
Rada jest organem opiniodawczym, opiniuje budżet i rozdysponowanie środków. 

Radny Mirosław Odyniecki zapytał, ile rocznie przeznacza się środków na 
Urząd Pracy. W odpowiedzi radny Witold Reclaf powiedział, że uchwała budżetowa 
zawiera informacje ile Rada przeznacza na funkcjonowanie Urzędu Pracy. Radny 
Witold Reclaf dodał, że pracownicy urzędu zarabiają bardzo mało i należy poczynić 
kroki w kierunku poprawy tej sytuacji.  

Radny Fryderyk Kaszel zapytał, czy bezrobotni znajdą zatrudnienie przy 
budowie autostrady na trasie A 6.  

Radny Ludwik Bach zapytał, czy wystąpiły niedoszacowania lub opóźnienia  
w wypłacaniu pensji pracownikom Urzędu Pracy. W odpowiedzi pani Grażyna 
Sobieraj powiedziała, że duże opóźnienia były w przypadku opłat ZUS dla 
bezrobotnych bez prawa do zasiłku.  
Ponadto pani Grażyna Sobieraj wyjaśniła, że przy budowie drogi A 6 wykonawca 
angażuje tylko swoich pracowników, nie zatrudnia osób bezrobotnych.  
 Starosta przyznał, że w Urzędzie Pracy płace nie są wysokie. Podał przykład 
firmy „Zryw”, która otrzymała wsparcie ze strony Starostwa i Funduszu Poręczeń 
Kredytowych co wpłynęło na odzyskanie płynności finansowej.  
 
Ad.6. 



 5

Informacja na temat służby zdrowia – przedstawił pan Piotr Pelcer – 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej (załącznik nr 6). 

Następnie głos zabrał dyrektor Pogotowia pan Andrzej Kałużny, który w 
nawiązaniu do likwidacji pogotowia ratunkowego poinformował, że do dnia 
31.12.2004 r. pogotowie będzie funkcjonowało bez zmian. Dodał, że nie otrzymał z 
Urzędu Marszałkowskiego oficjalnej decyzji o likwidacji Stacji Pogotowia 
Ratunkowego.   
 
Ad.7. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na rok 2004 wraz z autopoprawkami (załącznik nr 7) przedstawiła pani Janina 
Szalska - Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa, Komisję Edukacji oraz Komisję Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego.  

Radny Grzegorz Gaszta powiedział, że 10.000 zł przekazane przez Urząd 
Marszałkowski miało być przeznaczone na remont sali gimnastycznej przy ZSP nr 3 w 
Wejherowie, w związku z czym zapytał, czy zostanie wykonany remont dachu. 
Powiedział również, że sierpień to dobry miesiąc na dokonanie zmian w budżecie i 
wygenerowanie środków na drogi powiatowe. Zaproponował rozważenie możliwości 
zaciągnięcia kredytu na remont dróg.  
 Radna Ewa Daleka powiedziała, że zmieniła się kwota dofinansowania sali 
gimnastycznej w Redzie, w związku z czym Zarząd postanowił wystąpić z wnioskiem 
o dofinansowanie budowy sali o poszerzony zakres, czyli o zaplecze sanitarne. 
Dokładna kwota będzie znana po przeprowadzeniu przetargu. Poruszyła również 
kwestię remontu dróg powiatowych, powiedziała, że stan dróg jest niezadowalający w 
każdej z gmin, dlatego należy ustalić priorytety i realizować zadania najważniejsze.  
 Radny Witold Reclaf poprosił o wyjaśnienie, czy 10.000,- zł dla każdej z gmin 
miejskich mają być przeznaczone tylko na projekty unijne. Starosta odpowiedział, że 
10.000,- zł to kwota symboliczna przeznaczona na projekty unijne. Powiedział 
również, że stan naszego zadłużenia się zmniejsza. W przyszłym roku ponownie 
wzrośnie, ponieważ zaciągnięte zostaną kredyty na budowę sali w Redzie i 
Wejherowie oraz na zabezpieczenie środków własnych na projekty unijne.  

Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius nawiązała do remontu sali 
gimnastycznej przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 3 w Wejherowie, 
powiedziała, że koszty remontu sali gimnastycznej ulegały zmianom. W kwietniu 
sporządzono kosztorys na kwotę około 80.000,- zł. Złożono wniosek o dofinansowanie 
do Urzędu Marszałkowskiego na konkurs „Małe Inwestycje Sportowe”. W maju 
wzrosły koszty remontu m.in. ze względu na wzrost podatku vat na materiały 
budowlane. Dodała również, że dach zostanie zabezpieczony, a w przyszłym roku, 
jeżeli będą środki, dokona się jego ocieplenia. 

Radny Witold Reclaf powiedział, że w budżecie powiatu nie ma informacji, że 
10.000,- zł na drogi dla Miasta Rumi jest przeznaczone jako wkład w projekt unijny.  

W odpowiedzi Starosta Wejherowski powiedział, że kwestia 10.000,- zł na 
programy była wyjaśniana wielokrotnie na sesjach Rady Powiatu.  
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Radny Seweryn Czoska przypomniał, że pani Burmistrz Rumi zaprosiła 
radnych zamieszkałych w Rumi na posiedzenie komisji i również wyjaśniała, sprawę 
programu unijnego na ul. Dąbrowskiego.    

Po czym powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.8. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały 
dotyczącej podpisania porozumienia z Powiatem Kartuskim, Gminą Sierakowice oraz 
Gminą Linia dotyczącego wspólnej realizacji budowy odcinka drogi powiatowej: 
Niepoczołowice – Kamienica Królewska przedstawił pan Marek Panek Etatowy 
Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.9.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie modyfikacji Planu 

Rozwoju Lokalnego Powiatu Wejherowskiego na lata 2004-2006 przedstawił pan 
Marek Panek Etatowy Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego. 

Wniósł o zamianę kolejności paragrafów – treść § 1 zostanie  przeniesiona do  
§ 2 i odwrotnie.  

Powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
  
Ad.10.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie upoważnienia 
Zarządu Powiatu do wystawienia weksli „in blanco”, celem zabezpieczenia 
przyznanego Powiatowi przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych dofinansowania na realizację zadań w ramach „Programu 
wyrównywania różnic między regionami” przedstawiła pani Genowefa Małyszko – 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Prorodzinnej.  

Po czym powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.11. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. ”Budowa hali sportowej wraz 
z zapleczem przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Redzie” oraz zabezpieczenia 
prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla „in blanco” przedstawiła 
pani Gabriela Lisius – Wicestarosta Wejherowski. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji oraz Komisję Organizacyjno – Prawną. 

Po czym powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.12.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie likwidacji 
Technikum Samochodowego na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej  
w Wejherowie przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji. 

Powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.13.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 

ponadgimnazjalnej trzyletniej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  
w Wejherowie przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji. 

Pani Wicestarosta zaproponowała zmianę numeracji paragrafów w statucie, 
który stanowi załącznik do projektu niniejszej uchwały. Po zmianie numeracja narasta 
rosnąco w całym dokumencie.  

Powyższą uchwałę z w/w poprawkami 26 obecnych radnych przyjęło 
jednogłośnie. 

 
Ad.14.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany ustalonego 
planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Wejherowskim 
przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji. 

Powyższą uchwałę 26 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.15.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez Powiat Wejherowski przedstawiła pani Gabriela Lisius – 
Wicestarosta Wejherowski.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Edukacji oraz Komisję Organizacyjno – Prawną. 

Pani Wicestarosta powiedziała, że uchwała ta różni się od poprzedniej tym, że 
dodatki funkcyjne podane były procentowo, teraz kwotowo. Po czym przedstawiła 
autopoprawki do projektu uchwały: 
- w § 3, pkt 2 w/w projektu dopisać zdanie: „po zasięgnięciu opinii Komisji 

Edukacji.” Punkt po zmianie miałby brzmienie: „Upoważnia się Zarząd Powiatu 
Wejherowskiego do dokonywania zmian w treści regulaminu w zakresie zmiany 
wysokości poszczególnych dodatków w sytuacji dysponowania zwiększonymi 
środkami finansowymi, po zasięgnięciu opinii Komisji Edukacji.” 

- w rozdz. III regulaminu w § 2 pkt 2 ppkt 1 dotyczącym wysokości dodatku 
motywacyjnego – zwiększyć dodatek dla nauczycieli do 300 zł miesięcznie.” 

- w rozdziale III § 1 pkt 3 ppkt 2, który brzmi: „Nauczycielom, którzy otrzymali kary 
porządkowe i dyscyplinarne przewidziane przepisami kodeksu pracy i KN.” należy 
wpisać zamiast skrótu KN całą nazwę – karta nauczyciela.  
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- w regulaminie powinien być zachowany ciąg paragrafów, poczynając od I 
rozdziału, 

- w tytułach kolejnych rozdziałów zamiast słowa „szczególne” umieścić słowo 
„szczegółowe”.  

Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czy Komisja Zakładowa Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ Solidarność w Rumi również opiniowała tę uchwałę  
i jaka jest jej opinia. W odpowiedzi pani Wicestarosta powiedziała, że korzystając z 
prawa do wyrażania opinii Międzyzakładowe Organizacje Związkowe dostały 
projekty uchwał do zaopiniowania i w terminie 30 dni mogły zgłosić uwagi. 
Organizacje Związkowe z tego prawa skorzystały i przesłały obszerne odpowiedzi. W 
Starostwie Powiatowym zorganizowano spotkania z organizacjami związkowymi 
podczas, których wyjaśniano wszelkie wątpliwości związane z regulaminem, który 
został przyjęty. Negatywnych opinii nie było. 

Radny Witold Reclaf odczytał wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego 
odnośnie uchwały Nr XVI/186/2000 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia  
25 sierpnia 2000 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wejherowski oraz 
zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych położonych na trenach 
wiejskich Powiatu Wejherowskiego – uchwały, która została uchylona przez obecną. 
Oznajmił, że w 2003 r. NSA stwierdził niezgodność uchwały Nr XVI/186/2000 z 
prawem. Zapytał jaka powinna być procedura przy wykazaniu niezgodności z prawem. 
Powiedział, że koszty tej uchwały ponosi Rada Powiatu Wejherowskiego.  

Radny Seweryn Czoska powiedział, że skoro w wyroku nie ma wzmianki, że 
uchwała jest nieważna, a tylko niezgodna z prawem świadczy to o fakcie, że jest to 
drobny błąd.  

Radca Prawny pani Ewa Rogowska powiedziała, że NSA stwierdził 
niezgodność z prawem w zakresie braku publikacji uchwały w Dzienniku 
Województwa Pomorskiego. Dodała, że uchwała ta nie naruszała praw nauczycieli, a 
Sąd Pracy i Sąd Apelacyjny uznał racje Starostwa Powiatowego. 

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli w 
szkołach prowadzonych przez Powiat Wejherowski, w którym 26 obecnych członków 
Rady głosowało w następujący sposób: 22 osoby opowiedziały się za przyjęciem 
uchwały, 4 wstrzymały się od głosu.  

 
Ad.16.  

Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu za I półrocze 2004 roku zgodnie z załącznikiem nr 8 do protokołu przedstawił 
pan Wacław Seweryn – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  Podziękował członkom 
Komisji Rewizyjnej za udział w pracach zespołu kontrolnego w OSW Nr 2.  

Radny Janusz Zabłocki stwierdził, że stan w Ośrodku jest bardzo zły, co jest 
również winą Rady i Zarządu Powiatu. Oddanie Ośrodka do Województwa było jego 
zdaniem nieprawidłowe.  

Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czy Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
otrzymał wnioski z kontroli Najwyższej Izby Kontroli w Starostwie. Zaproponował, 
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aby członkowie komisji wzięli udział w szkoleniach. Radny Wacław Seweryn odparł, 
że nie otrzymał wniosków NIK, a każdy z członków uczestniczył w szkoleniu.  

Starosta Wejherowski powiedział, że OSW nr 2 było zawsze niedoszacowane. 
Jest to Ośrodek ponadlokalny – jedyny tego typu w kraju, na którego utrzymanie nie 
stać powiatu. Powiat starał się dbać o Ośrodek w najlepszy możliwy sposób: płace dla 
pracowników są zabezpieczone przez starostwo, dokonano niezbędnych remontów, 
zakupiono autobus.  

Radny Janusz Zabłocki powiedział, że nie ma usprawiedliwienia dla złego stanu 
technicznego Ośrodka. Jest to po części wina dyrektora, który powinien wcześniej 
reagować.  

Radny Wacław Seweryn zgodził się z przedmówcą w kwestii warunków 
mieszkaniowych w OSW nr 2, aczkolwiek powiedział, że kontrola odbyła się po 
fakcie przegłosowania uchwały o oddaniu Ośrodka do Województwa. W tym budżecie 
nie udało się zabezpieczyć wszystkich potrzebnych środków na tę placówkę. 
Dofinansowano go w kwocie na którą pozwalał budżet powiatu.  
 
Ad.17.  

W punkcie przeznaczonym na dyskusję nad sprawozdaniem Zarządu z prac 
między sesjami żaden z radnych nie zabrał głosu. 
 
Ad.18. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał radny 
Grzegorz Gaszta. Był zainteresowany jak wygląda sprawa realizacji porozumienia 
dotyczącego biblioteki.  

Radny Janusz Zabłocki zaproponował, aby w przyszłości tak organizować sesje 
rady, aby nie wypadały w okresie urlopowym.  
 Wiceprzewodniczący Rady Marek Klas stwierdził, że informacja na temat 
zdrowia przedstawiana przez Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Prorodzinnej Piotra Pelcera była bardzo skrótowa, po czym zaproponował przesłanie 
jej wszystkim radnym.  
 Radny Tadeusz Ptach zadał pytanie Komendantowi Policji, kiedy nastąpi 
przeniesienie posterunku policji w Szemudzie do innego lokalu. Komendant 
odpowiedział, że planuje się adaptację dwóch mieszkań w domu nauczyciela w 
Szemudzie na potrzeby policji.  
 Starosta Wejherowski odnośnie biblioteki powiedział, że powiat jest gotowy do 
podpisania porozumienia. Projekt porozumienia został przesłany do Urzędu Miasta 
Wejherowa, do tej pory nie przesłano odpowiedzi. Powiedział, że jak mu nieoficjalnie 
wiadomo Wojewoda uchylił uchwałę Rady Miasta dotyczącą biblioteki.  
 Starosta Wejherowski w odpowiedzi radnemu Januszowi Zabłockiemu 
powiedział, że gminy, które zamierzały złożyć wnioski unijne musiały pracować 
nawet w okresie urlopowym. Sesje muszą być zwoływane częściej niż zwykle z 
konieczności zatwierdzenia uchwał, które są niezbędne do złożenia wniosku o środki 
unijne. Przewodniczący Rady Powiatu pan Kazimierz Bistroń dodał, że w statucie 
powiatu jest zapisane, że sesja zostaje zwołana w dowolnym terminie na wniosek 
Zarządu bądź ¼ Rady. XIX Sesja Rady Powiatu Wejherowskiego zwołana została na 
wniosek Zarządu Powiatu Wejherowskiego.  
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Ad.19.  
Rady Mirosław Józefowicz zgłosił wniosek o umożliwienie zaopiniowania 

przez Komisję Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego sposobu rozdysponowania 
środków z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Zapytał, dlaczego Zarząd nie przychylił się do wcześniejszego wniosku komisji w tej 
sprawie. Starosta odpowiedział, że należałoby dokonać zmian w Regulaminie podziału 
środków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z dnia 22 
maja 2003 r. poprzez wprowadzenie zapisu o konieczności opiniowania przez Komisję 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego wniosków o dofinansowanie z Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Zarząd Powiatu nie widzi 
potrzeby, aby inne komisji opiniowały powyższe. Wystarczy, jeśli Komisja 
Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska rozdysponuje środki. Jeżeli Komisja 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego widzi taką potrzebę może przedstawić Radzie 
odpowiedni projekt uchwały w tej sprawie.  

Radny Mirosław Odyniecki zapytał, czy jest możliwość skierowania ruchu 
samochodów ciężkich inną trasą niż ulica Sienkiewicza. Starosta odparł, że nie może 
spowodować zamknięcia ruchu ciężkiego w Wejherowie, ponieważ nikt nie będzie 
chciał inwestować w naszym mieście. Byłoby to niedogodnością dla firm. Dodał, że 
remont nie będzie długo trwał. Te prace prowadzone są z myślą o bezpieczeństwie i 
wygodzie mieszkańców Wejherowa.   
 Radny Grzegorz Gaszta przychylił się do wypowiedzi radnego Mirosława 
Odynieckiego.  
 
Ad.20.  

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XX 
Sesji Zwyczajnej. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy.  
5. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie w świetle przepisów 

ustawy o promocji zatrudnienia. 
6. Informacja na temat służby zdrowia. 
7. Autopoprawki do uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2004. 
8. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu za I półrocze 2004 

roku. 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył 
 
Protokołowała: Lucyna Grűnholz 

 


